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P R V Á C I   S E   P Ř E D S T A V U J Í 

Od září máme na hotelovce nové prváky. Už se seznámili se školu, s praxí a 
především sami mezi sebou na adapťáku v Kořenově. A takhle se nám sami 
představili:  

 

 
 

Matěj 

Chodil jsem na 2zš. Je mi 15 let a hraju fotbal za Kosmonosy. Doma mám kočku. Adaptační 

kurz byl velice povedený, ale nebyl funkční bowling takže škoda. 

 

Sofie 

Přišla jsem ze základky v Nymburce, tím pádem pro mě skončilo vstávání v půl osmý, ale o 

dvě hodiny dříve. Když se vrátím v pátek ze školy, vezmu si věci a jedu na folklor. Do 

folklórního souboru chodím už přes pět let. 

Adapťák byl ke konci super. Dělali jsme rozhovory a narvali se do vířivky snad všichni. 

 

Filip R. 

Přišel jsem ze druhé základní školy v Mladé Boleslavi. Rád si užívám volného času a jinak 

chodím do fitka. Na adaptačním pobytu se mi nejvíc líbil ten kopec srandy co jsem tam zažili. 

 

Denis 

Já jsem Denis. Přišel jsem ze SOŠ a SOC Jičínská. Hraju fotbal. Adaptační kurz byl o pohodě 

byla tam velká sranda. Nejvíce se mi tam líbily výlety a obědy. 
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Klaudia 

Přišla jsem z 7zš. Ráda tancuju a 

trávím čas s kamarády. Seznámila 

jsem se s novými lidmi a za to 

jsem ráda. Zjistila jsem že naše 

třída má dobrý kolektiv a 

dokážeme si pomoct  

 

Laura 

Ahoj, přijela jsem ze 7. zš z Mladé 

Boleslavi. Ráda se věnuji tanci a to Carribeau a latinsko americkým tancům a ráda ve volném 

čase trávím s rodinou nebo poslouchám hudbu. Adapťák jsme si všichni užili. Byli jsme na 

místech jako Mumlavské vodopády, rozhledna Štěpánka nebo také muzeum Járy Cimrmana. 

Všichni jsme se blíže seznámili a užili jsi to. 

 

Adriana 

Přišla jsem ze sportovní školy ZŠ 

nám. Míru. Jezdím na koních. 

Adapťák byl fajn, už mám aspoň 

nějaké kamarády ☺ 

 

Filip B. 

Přišel jsem z 7.zš. Rád hraju hry 

na pc (valorant). Adapťák byl 

super! 

Martin 

Přišel jsem ze základní školy Čachovice, mé koníčky jsou vaření a hraní počítačových her. 

Adapťák byl fajn.  

 

Ríša  

Přišel jsem ze základní školy z Dolního Bousova. Mé koníčky jsou tvorba hudby, chození do 

posilovny. Adapťák byl v pohodě. 

 

Lukáš 

Přišel jsem ze základní školy Dolní Bousov. Hraju florbal a provozuji hasiče. Adapťák byl 

super. Nejlepší byly výlety a vířivka, škoda byla, že jsme si nezahráli bowling. 

 

Aneta 

Přišla jsem ze ZŠ Bělá pod Bezdězem. Ve volném čase ráda plavu, běhám, vařím a peču. 

Adapťák jsem si užila, a to hlavně program od učitelů a WELLNESS. 
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Sylva 

Přišla jsem z druhé základní školy Mladá Boleslav. Ráda hraju na kytaru, poslouchám hudbu 

převážně rock a metal. Ráda peču, vařím a cestuji s rodinou, miluju zvířata. Adapťák se mi 

moc líbil, bobová dráha byla fajn, jídlo bylo moc dobré a moc jsem si to užila 

 

Tereza 

Chodila jsem na ZŠ Tyršova Nymburk. Ráda kreslím a jezdím na snowboardu. Adapťák jsem si 

užila, nejvíce mě bavilo hraní společenských her.  

 

Josef 

Přisel jsem z 3. zš , rád chodím ven a jezdím na kole. Adapťák byl dobrý, nejvíc se mi líbila 

bobová dráha. 

 

Danča 

Přijela jsem z Jablonce nad Nisou, kde jsem 9 let pravidelně navštěvovala základní školu 

Arbesovku. Chodila jsem do sportovní třídy, kde jsme každý rok provozovali různé sportovní 

aktivity. Třeba v roce 2019 jsme vyhráli 1 místo v atletice. Během 9. ročníku na mě čekaly 

přijímačky. Byla jsem přijatá na obě dvě školy. Vybrala jsem si Kosmetické služby. Po roce 

studování tohoto oboru jsem zjistila, že to není pro mě. Vždy jsem se více chtěla věnovat 

jazykům a cestování a hlavně plynule ovládám ruský jazyk. A chtěla jsem to využít 

v budoucnu. Tak jsem se rozhodla přestoupit na jinou a lepší SŠ. Nakonec jsem si vybrala 

hotelovku teda spíš hotelovka si vybrala mě. Dva týdny po mém přijetí jsme s mojí novou 

třídou navštívili Kořenov, kde jsme byli na adaptačním kurzu. Cestovali jsme po krásném 



5 
 

Harrachově. Vždy nám naše paní učitelky připravily nějaké zábavné aktivity. Za své nové 

přátele jsem moc ráda. 

 

Anička 

Přišla jsem ze základní školy Bělá pod Bezdězem. Moc ráda čtu, hraju na piano a mám moc 

ráda tanec a hudbu. Na adapťáku mě to moc bavilo, všichni byli milí a docela rychle jsme se 

spřátelili. Všechny výlety a hry mě velmi bavily a jsem ráda, že jsem se rozhodla jít zrovna 

sem ☺ 

 

Vojta 

Přišel jsem ze ZŠ Mšeno a ve volném čase dělám šerm, rád čtu knihy, koukám na filmy, nebo 

seriály. Na adaptačním kurzu byla velká zábava a všichni byli velice milí. 

 

Eliška 

Přišla jsem z 3. ZŠ. Mám ráda hudbu a tanec. Na adapťáku se mi líbil výlet do Harrachova, 

jinak si myslím, že jsme dobrá parta. 

 

Maruška 

Na základní školu jsem chodila do Semčic na Masarykovu ZŠ a MŠ Semčice. Na adaptačním 

kurzu jsem nebyla, protože jsem do této třídy teprve 1. října přestoupila z gymnázia v Praze. 

Jsem ráda v přírodě, ráda zkouším připravovat nová a různá zdravá jídla. Taky ráda čtu nebo 

cvičím. Jinak kolektiv ve třídě mi přijde moc fajn, všichni jsou moc milí a jsem ráda, že jsem 

měla šanci sem přestoupit. 

 

Meggie 

Přišla jsem se ZŠ v Benátkách nad Jizerou. Ve volném čase ráda poslouchám hudbu, hraju 5 

let na kytaru, a 6 let 

jsem dělala korejské 

bojové umění 

taekwondo. Taky 

ráda cestuju, ale teď 

mi to situace moc 

neumožňuje. 

Adapťák byl fajn, 

vyšlo i dobré počasí. 

Sice nerada chodím, 

ale výlety jsem si 

taky užila.  
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Rozhovor s Michaelou Brejšovou, třídní učitelkou H1.A 
 

Paní učitelka Brejšová je třídní učitelkou prváků. Snažili 

jsme se něco o ní vyzvědět       

 
1. Jaká jste byla v našem věku?  

Byla jsem úplně normální holka, co ráda trávila čas 
s přáteli a chodila se bavit. Vždycky jsem byla 
cílevědomá, a tak už na střední jsem věděla, že chci mít 
vystudovanou vysokou školu. Ne protože bych se 
potřebovala ohánět titulem, ale spíš jsem chtěla sama 
sobě dokázat, že to prostě dám. Ovšem nikdy jsem to 
neměla zadarmo, takže jsem se nevyhnula učení. Ani 
jsem nebyla žádný jedničkář, spíš dvojkař-trojkař, ale asi 
právě ta moje cílevědomost a chuť se vzdělávat mě táhla 
dál a dál. Jinak jsem ale samozřejmě chodila ven se bavit, 
randila jsem a občas udělala i nějakou pěknou pitomost, 

asi jako většina z vás.      

2. Zkusila jste někdy nějakou drogu?  

Lhala bych, kdybych řekla že ne, a nebylo by to fér. Takže 
ano, ale žádné extrémy. Na střední a vysoké jsem kouřila, 

Paní učitelka vlevo, vpravo ovce      i když jsem vždycky byla spíš takový ten „víkendový kuřák“. 
               S tím jsem ale nadobro skončila, ve chvíli, kdy jsme se 
začali snažit o miminko a naštěstí jsem se k tomuto zlozvyku již nevrátila. Na střední jsem 
zkoušela marihuanu a jednou v životě jsem měla LSD. Díky těmto „pokusům“ jsem však 
zjistila, že nemám ráda, když jsem pod vlivem něčeho a já nad tím nemám kontrolu. Takže 
jediné „lehké drogy“, které praktikuju, jsou v přiměřené míře alkohol, mám ráda bílé víno, 
prosecco a sekt, a taky dobrou kávu.  

3. Jakou jste studovala střední školu?  

Studovala jsem Obchodní akademii v Mladé Boleslavi. 

4. Co si myslíte o naší třídě?  

Myslím si, že jste super parta, a jsem za to, jako vaše třídní, samozřejmě moc ráda. Budu jen 
doufat, že vám to vydrží po celou dobu studia. 

5. Proč jste šla učit zrovna sem na školu?  

Byla to vlastně taková životní náhoda. Po skončení bakalářského studia jsem hledala místo 
v oblasti cestovním ruchu, protože i bakalářský titul jsem získala na VŠO v Praze v oboru 
Cestovní ruch. No a jak jsem tak pátrala, narazila jsem na to, že je v Mladé Boleslavi střední 
hotelová škola. A tak jsem tenkrát přinesla do školy životopis. Bohužel v té době nikoho 
nehledali, ale životopis si vedení ponechalo. Po létě jsem šla studovat dále na Českou 
zemědělskou univerzitu, abych získala „inženýra“ a rok na to při letní brigádě mi zazvonil 
telefon a volala mi tenkrát paní ředitelka, že hledají vyučující na ekonomické předměty, a tak 
jsem tady na škole začala učit na poloviční úvazek již při studiu na vysoké škole. 
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6. Co máte nejvíce ráda na této škole, a naopak co tady 

nejvíc nesnášíte? 

Velice si vážím příjemné atmosféry, která tu panuje. A to 
myslím jak mezi vámi studenty, tak samozřejmě i 
v celém kolektivu a mezi všemi kolegy. Jinak mám 
samozřejmě celkově ráda práci s vámi studenty. Co bych 
nesnášela? To se asi nic nenajde, ale dokáže mě rozčílit, 
když je vám studentům tak nějak všechno jedno a 
neučíte se. 

 

7. Jakou největší (nejhloupější) poznámku jste dostala, 
když jste byla žák? 

Budete se asi divit, ale já jsem asi žádnou poznámku 
nikdy nedostala. Na půdě školy jsem byla asi vždycky 
vzorná. 

8. Máte v životě nějaký cíl?  

No studijní cíle jsem si už asi splnila, i když já jsem 

v tomhle blázen a možná zase s něčím začnu.       Cíl 
nebo spíš velké přání mít dítě, se mi taky splnil. Moc ráda cestuji, tak asi ty moje cíle budou 
teď směřovat tímto směrem. Mým velkým snem je podívat se do Ameriky, ale kvůli studiu, 
bydlení a příchodu malého jsem to pořád odsouvala. Nyní jsem si ale už řekla, že je načase to 
zrealizovat, takže k tomuhle cíli nyní směřuji. 

Ptaly se Eliška a Klaudia, H1.A 

 

Praxe jedou !!! 

Hotel Comfort Prague City East  

Hotel Comfort Prague City East je tří 

hvězdičkový hotel, který je udělaný 

velmi moderně. Téměř všude 

naleznete pop artové kresby. Hotel se 

dostal do provozu teprve 1.záři, takže 

je téměř nový. Díky svému 

originálnímu vzhledu se zde 

ubytovávají nejčastěji mladí lidé. Na 

praxe chodíme jen dva. Probíhají tak 

že přijdeme ráno v 7:30. Dojdeme se převléct a většinou jsme v kuchyni a pomáháme 

připravovat snídaně na druhý den. Končíme ve 13:30 ale občas nás pouštějí dříve. 

Tereza, H1.A 
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Hotel Lesana 

Lesana je nově zrekonstruovaný hotel 

ve Špindlerově Mlýně. Vede ho Beata 

Nováková, která je zároveň vedoucím 

naší praxe. Hotel je z velké části dřevěný 

se čtyřmi parky. Náplní naší praxe byli 

snídaně, kuchyně, pokoje a večeře. Paní 

učitelka připravuje rozpis na všechny dny, 

aby každý věděl kde, kdy je. Nedílnou 

součástí je celý personál hotelu, který 

vždy pomůže nebo poradí, když je potřeba. Celý personál je tam jako jedna velká rodina a 

nás přijali také. Po dobu praxe nám hotel poskytl personální pokoj se sdílenou koupelnou. Co 

se týče pracovní náplně, tak na snídaních se dělá pouze debaras nádobí. Při úklidu pokojů 

jsme se dostali od povlékání postelí po leštění zrcadel, prostě vše co bylo potřeba. V kuchyni 

jsme pomáhali na myčce a s různými pracemi přímo v kuchyni. A na večeřích se dělá debaras 

plus se ještě objednávají nápoje. Celou praxi jsme si užili a zase bychom se tam vrátili. 

Štěpán, H3.A 

Hotel se nachází ve Špindlerově Mlýně. Je to 3 hvězdičkový hotel. Hotel zevnitř vypadá 

krásně a je z větší části ze dřeva, nachází se tu wellness, kulečník i ski půjčovna. Na praxi jsem 

tu byl dva týdny. Zaměstnanci v hotelu byli moc fajn a byli na nás příjemní. Ubytovaný jsem 

byl na malém pokoji pro dva. Práci jsem měl 4 hodiny ráno a 3 hodiny večer. Celkem jsem 

měl 4 dny volna. Ráno jdeme na jednu ze 4 prací. Tyto 4 práce jsou: úklid, snídaně, kuchyně a 

recepce. Večer jsme byli vždy jenom na večeřích. Musím říct, že jsem se na této praxi  něco 

naučil, o dost víc, než na naší normální. Paní ředitelka byla opravdu hodná a hezká. Jídlo tu 

bylo dobré a práce mě bavila. Nejvíce času jsem strávil na recepci i ve svém volném čase. 

Paní řiditelka mi dokonce nabídla práci. Všechno tady bylo výborné a s ničím jsem neměl 

žádný problém. Asi nejlepší místo, kam jsme mohli jet. Okolí je velice příjemné a hotel 

vypadal lépe, než jsem čekal. Hotel bych hodnotil jako 10/10. 

Jinak popis práce je:  

-na úklidu uklízíme pokoje, vysáváme, vytíráme 

- na večeři se ptáme lidí, co si dají k pití a uklízíme po nich 

- na recepci se učíme základy, jak to tam funguje 

- na snídaních uklízíme talíře po lidech  

- v kuchyni děláme pomocnou sílu, krájíme a myjeme nádobí.  
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Všichni zaměstnanci nám moc pomohli. Co se týká jídla, tak najíst se můžeme, kdy chceme, 

vše v kuchyni nám je k dispozici – na pití a jídla z lístku máme 30 % slevu. Pokoj, který máme, 

má spojenou koupelnu s jinou pracovnicí z recepce. Je moc milá ale moc ji nepotkáváme. Do 

wellness máme vstup vždy zdarma. Prostěradla, deky a polštáře máme k dispozici po celou 

dobu pobytu. Osobně si myslím, že se tu všem bude moc líbit a užijí si to tu.   

Filip, H3.A 

Café Václav, Škoda muzeum Mladá Boleslav 

Praxe v Café Václav byla super. Velmi 

příjemný personál, práce byla různorodá – 

od obsluhy a debarasu po mytí nádobí a 

práci s květinami. Bára, H4.A 

Praxi jsem si užil. Na pracovišti byl 

přátelský kolektiv. Jako práci jsem si 

vyzkoušel snad vše, to znamená roznášení 

jídel, dělání kávy, připravování stolů pro 

hosty a mytí nádobí. Dan, H4.A 

Na praxi se mi docela líbilo. Parta byla dobrá, práce nijak extra náročná. S šéfem se dalo 

domluvit a byl ochotný. Měl jsem to blízko domů, takže za mě spokojenost. Honza, H4.A 

Hotel Hermitage Praha 
 

Praxi mám v hotelu Hermitage v Praze. Jde 
o **** hotel u nábřeží Vltavy. Po příchodu 
na hotel si jdu obléct společenské kalhoty, 
společenské boty a černou košili a poté 
vycházím nahoru do kuchyně za mým 
vedoucím aby mi zadal práci. Ráno 
dostávám za práci debaras, takže jdu na 
plac a sklízím špinavé nádobí, které po té 
odnáším do kuchyně do myčky. Takhle 
pokračuju do 10hod. kdy končí snídaně. 
Potom už nás rozdělí a každý dělá něco 
jiného, někdo leští příbory, skleničky, někdo sklízí v patrech hotelu lahve od limonád, někdo 
doplňuje misky, hrníčky a šálky na place a takto to pokračuje až do 14.hod. 
 
Denis, H1.A 
 

Toto PRESSO vám připravili studenti H1.A s drobnou pomocí* svého učitele češtiny      . 

Elektronická verze na školním webu, facebooku a instagramu. 

*)  drobná pomoc =  
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Brigáda v restauraci Café Václav 
 

Zúčastnili jsme se spousty akcí 

v restauraci Café Václav a jedna z nich 

byla Galavečeře pro hosty z podniku 

Škoda auto. Naučili jsme se spoustu 

nových věcí a celý večer probíhal tak 

že si nás rozdělili do skupinek - jedna 

byla roznos jídla a druhá skupina byla 

nápojáři. My jsme byli na pozici 

nápojářek a to probíhalo tak že každý 

měl dva stoly o které se musel starat 

a obsluhovat je. Většina hostů byla 

z Německa takže angličtina byla 

opravdu potřeba. Když hosté přišli tak 

jsme jim nabídli perlivou a neperlivou vodu a k tomu jsme jim 

nabízeli i bílé víno. Poté začala přednáška pro ně a my jsme jen 

stáli a pozorovali jestli jim nechybí pití. Po konci přednášky se 

začal nosit studený předkrm, když ho hosté dojedli začala další 

přednáška a po jejím konci se podával teplý předkrm. Poté se 

začal přinášet hlavní chod a k tomu jsme nabízeli červené víno 

protože se podává k tmavému masu. Po celou akci jsme museli 

dávat pozor, aby hostům nic nechybělo na stole. Druhá skupina 

roznášečů nosila předkrmy, jídla a dezerty. Po ukončení jsme 

debarasovali a sklízeli stoly. Večer nás hodně naučil a byla tam 

zábava. Když bylo vše uklizené pustili nás domů. 

 

Klaudia, Laura, Terka a Filip, H1.A             
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Schöneck volá 
 

V roce 2019 absolvovalo 10 žákyň naší školy praxi v německém hotelu IFA Schöneck Hotel & 

Ferienpark (Hohe Reuth 5, 08261 Schöneck/Vogtland, Německo).  

Praxe trvala 4 týdny a žákyně pracovaly v oblasti Service, Küche a Housekeeping. Pracovní 

doba byla 40 hodin týdně a 

celkový výdělek za praxi činil 350 

Euro čistého. Dopravu, ubytování 

a stravu žákyním hradil hotel.  

 

Spolupráce školy s hotelem byla 

bezproblémová a žákyně jsou 

rády, že měly možnost tuto praxi 

absolvovat. Získaly zkušenosti 

s provozem hotelu v Německu, 

zlepšily své znalosti německého jazyka a mohou uvést měsíční praxi v zahraničí do 

životopisu.  

V roce 2020 / 2021 naši žáci kvůli koronavirové situaci bohužel do zahraničí nejeli, avšak 

letos plánujeme praxi v Německu zase!!!  

Bližší informace u paní učitelky Koukalové.  
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Moje cesta na hotelovku 
 

Moje rozhodování kam jít na střední začalo už v 8. ročníku na základce v Bělé pod Bezdězem. 

Tehdy na mě věty: ,,no a už víš co chceš jednou dělat?“ nebo ,,a kam bys chtěla na střední?“ 

doléhali ze všech stran a já si nebyla  jistá co na to odpovědět.  Pomalu jsem tedy začala 

přemýšlet nad tím, co by mě mohlo bavit a co by mě v budoucnu uživilo. Jelikož mě od mala 

bavilo kreslení a malování, napadlo mě, že bych si podala přihlášku na umělku. Po nějakém 

hledání jsem našla střední školu v Lysé nad Labem, na které mě zaujal obor grafický design. 

Místo přijímaček se na tuhle školu dělali pouze talentové zkoušky. Ty se skládali ze dvou 

částí, domácí práce a pak zkoušky na škole kde jsme měli nakreslit zátiší, sochu, lebku a 

abstrakci. Talentovky se dělali už v lednu a tak jsem výsledky věděla dost rychle. Nedostala 

jsem se(ale upřímně mě to nijak zvlášť nemrzelo). 

Když si zvolíte umělku a nedostanete se na ni, můžete si vybrat další dvě školy, takže jsem 

musela zase hledat. V záloze jsem měla ještě jednu školu a to Karmel tady v Boleslavi obor 

předškolní a mimoškolní pedagogika, protože práce s děckama mě vždycky hrozně bavila. 

Potřebovala jsem ale ještě jednu jako tu ,,první“. Po dalším přemýšlení, hledání a vyptáváním 

se, mi jedna známá řekla o téhle škole.  Jelikož se tenhle obor hodně točí kolem jídla a na víc 

bych si jednoho dne chtěla otevřít vlastní kavárnu, jsem se rozhodla, že si hotelovku zvolím 

jako první školu. Štěstí nejspíš stálo při mně a díky koroně jsem nemusela dělat přijímačky, 

ale jen pohovor. Jak to celé dopadlo, vám tedy říkat nemusím 😉. 

 

Aneta, H1.A          

 

Folklorní soubor Šáteček 
 

Folklorní soubor Šáteček vznikl v roce 1985 v Základní 

škole v Semicích, hlavní iniciativa pocházela z hlavy pana 

ing. Oldřicha Kusovského. Nejdřív do souboru docházely 

děti pouze ze školy, ale Šáteček se stával známějším a 

známějším a teď dojíždí děti z celého kraje. 

 

Soubor se nyní dělí na čtyři skupiny:  

 

1. malé děti  (do 10 let) 

2. střední dětí (do 15 let) 

3. dospívající a dospělí (od 15 let výše)  
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Hlavním zaměřením je uchovaní tradičních tanců z Polabí, lidových písní a zvyků našich 

předků a snaha pěstovat, jak u aktivních členů souboru, tak i v divácích, kultivovaný vztah k 

české národní kultuře. 

    Já sama chodím na Šáteček přes 9 let, je to jako vrátit se v čase, ale s přitom moderním 

pojetím.  Ten pocit, když si oblékáte  kroj je k nezaplacení. Máme teď úplně novou kolekci 

krojů přizpůsobenou k vojenskému pásmu. Nabírají se každou chvíli noví členové (na věku 

nezáleží). 
 

Sofie, H1.A 
 

Můj koníček 

Můj koníček je ježdění na koních. U koní se pohybují už od svých 5 let. Už odmala jsem měla 

ráda zvířata, proto jsem se rozhodla zrovna pro tento sport. Na začátku jsem jezdila na malé 

farmě u Vrchlabí a když jsem se rozhodla, že to chci dělat sportovně tak jsme se přestěhovali 

na Ptýrov. To je jeden z hlavních důvodů proč jsem zrovna na této škole. Na Ptýrově jsem už 

4 roky a ježdění mě stále moc baví. Nedokážu si představit svůj život bez koní. 

 

Tohle je můj kůň Nerrado. Je to devítiletý Holštýnský Valach. Jezdím ho od jeho sedmi let ale 

znám ho od jeho pěti let. Už od 2let je na Ptýrově. Před tím než jsem ho jezdila já tak ho 

jezdil jen můj trenér. Je sice hodně velký ale je moc hodný... 

Adriana, H1.A 
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ZE SVĚTA ROCKU 
• NIRVANA  

Nirvana byla americká kapela založena 

v roce 1987 ve státě Washington a patří 

mezi nejvlivnější hudební skupiny 90. let 

20. století. Jejími zakládajícími členy byli 

Kurt Cobain (kytara, zpěv) a Krist Novoselic 

(baskytara). Slavní se stali zejména díky 

písni „Smells Like Teen Spirit“ z alba 

„Nevermind“. Kurt trpěl bipolární 

poruchou a ve svých 27 letech spáchal 

sebevraždu. 

 

• AC/DC 
AC/DC je australská rocková skupina původem 

ze Sydney, která je považována za průkopníky 

hard rocku a heavy metalu. Jejich 

nejúspěšnějším albem je „Back in Black“ a v 

roce 2020 vydali jejich zatím poslední album 

„Power up“, které bylo nejrychleji prodaným 

albem roku. Kapela se skládá z 5 členů. 

 

 

• Måneskin 
Måneskin je italská kapela z Říma a 

skládá se ze 4 členů - Damiano 

(vokály), Victoria (baskytara), Thomas 

(kytara), Ethan (bicí). Skupina je 

pojmenována po dánském označení 

pro měsíční svit. Proslavili se na 

Eurovision Song Contest 2021, kde 

zvítězili s písní „Zitti e  buori“. 

Måneskin byla založena v roce 2015. 

 

Sylva a Maruška, H1.A 
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Gastronomické okénko 

Crème brûlée 
 

Suroviny : 
250g smetany (12%) 
250g smetany ke šlehání 
vanilkový lusk 
4 žloutky 
40g cukru 
cukr na flambování 
flambovací pistole 
 

Postup : 
1 Zahřejeme troubu na 160°. Oba druhy smetany a vanilku dáme do hrnce a na mírném ohni 

pomalu prohříváme těsně pod bodem varu. 

2 Žloutky a cukr utřeme do hladka. Poté je zalijeme ohřátou vanilkovou smetanou a 

promícháme. 
3 Krém nalijeme do ohnivzorných formiček a dáme je na pekáček. Do nádoby vlijeme vodu a 

dáme do trouby. 
4 Pečeme 25 minut. Poté vyndáme formičky z pekáče a necháme je vychladnout. 
5 Do formiček nasypeme cukr a pistolí je oflambujeme. 
 

Lukáš, H1.A 

 
Bryndzové halušky 
 

Suroviny: 

4 brambory 

300 g polohrubé mouky 

200 g bryndza 

Zakysaná smetana a smetana ke šlehání 

100 g slaniny 

Sůl 

Pažitka na dozdobení pokrmu 
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Recept: 

Připravili jsme si nastrouhané syrové oloupané brambory, brambor osolíme podle chuti a 

přidáme mouku. Pokud je těsto řídké můžeme přidat více mouky.  

    Do většího hrnce jsme si dali vařit vodu. Připravíme si sítko s velkými otvory (pokud 

nemáme sítko, můžeme použít prkénko a nůž) 

    Halušky vaříme do té doby než nám vyplavou na povrch a následně je vlijeme do sítka a 

propláchneme je jen trochu studenou vodou. 

    Slaninu nakrájíme na menší kostičky a na pánvičce smažíme do té doby než bude křupavá. 

Ve větší míse smícháme bryndzu a smetanu, dochutíme solí a pepřem 

Bryndzu a halušky smícháme dohromady a podáváme s opečenou slaninkou a můžeme 

dozdobit nakrájenou pažitkou, nejlepší je samozřejmě čerstvá.  

 

PŘEJEME VÁM DOBROU CHUŤ! 

 

 Laura a Filip, H1.A 

 

Boršč  
 

NÁVOD NA VAŘENÍ 

 

1. Vařte masový vývar.  

2. Červenou řepu, mrkev, 

petržel a cibuli nakrájíme na 

nudličky, dáme do 

polévkového hrnce, přidáme 

rajčata nebo bramborovou 

kaši, ocet, cukr a trochu 

vývaru s tukem, přikryjeme a 

vložíme zeleninu dusit se. Zeleninu mícháme, aby se nepřipálila, v případě potřeby podlijeme 

trochou vývaru nebo vody.  

3. Po 15-20 minutách přidáme nakrájené zelí, vše promícháme a dusíme dalších 20 minut.  

4. Poté zeleninu zalijte připraveným masovým vývarem, vložte pepř, bobkový list, sůl, podle 

chuti přidejte trochu octa a vařte, dokud nebude zelenina zcela uvařená. Při podávání dejte 

do boršče zakysanou smetanu.  

5. Během vaření se do boršče přidávají brambory vcelku nebo nakrájené na plátky, stejně 

jako čerstvá rajčata. Jsou také nakrájeny na plátky a vloženy do boršče 5-10 minut před 

koncem vaření.  

Josef, H1.A 
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Fantastické byly iluze i motokáry 

Dne 26.10. byla H2.A v Praze v Muzeu fantastických iluzí a na motokárách v Praga aréně.  

Tady je pár postřehů z akce: 

 

V Muzeu to bylo hezké ale asi 

spíš pro mladší než pro nás. 

Motokáry se mi moc líbily, dala 

bych si to znovu! Nejvíc se mi 

líbilo jak Evě přestala jet 

motokára a uvízla tam, tak jsem 

jí zachránila tím, že jsem řekla 

tomu pánovi, aby ji pomohl 

nebo by tam zůstala do teď  

 

Motokáry byly nejlepší z celého dne. Taky jsme byli 

v muzeu iluzí. To bylo taky fajn. Nejvtipnější bylo, když 

Evě přestala jet motokára a zůstala v půlce dráhy. 

Bylo to good ty motokáry.  

V muzeu jsme strávili asi hodinu, protože jsme se 

všichni fotili a vše jsme si prohlíželi. Bylo to zajímavé a 

vznikly velmi nepoužitelné a vtipné fotky. Na motokáry 

se mi ze začátku moc nechtělo, ale nakonec mě ostatní 

přemluvili. Z jízdy jsem měla celkem respekt, ale užila 

jsem si to. 
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Co se ještě dělo 

Výlet H4.A – Český ráj 

Kurz první pomoci 

  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

Burza škol MB 

Halloween 
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PRESOVAČ – ROZHOVOR S ABSOLVENTEM ŠKOLY 

V rubrice Presovač pokládáme otázky absolventům naší školy. 

Dnes je to náš úspěšný absolvent z roku 2014 David Vykoukal. 

 

1) JAKÁ BYLA TVOJE CESTA NA BOLESLAVSKOU HOTELOVKU? 

Po prvním stupni základní školy jsem zvolil osmileté 

gymnázium, kde jsem zjistil dvě zásadní věci. 

Nebyl jsem zrovna člověk, kterého bavilo studovat. 

Nebavilo mě obden prosit rodiče a vysvětlovat, že jdu někam 

a jestli mi nedají nějakou tu kačku navíc. 

Proto jsem zvolil přestup tento obor a vzhledem 

k možnostem, které tato škola nabízela a věřím, že stále 

nabízí, tak padla volba právě na ni. 

 

2) KDO BYL TVŮJ NEJOBLÍBENĚJŠÍ UČITEL A CO TI VE ŠKOLE 

ŠLO LEHCE A S ČÍM JSI MĚL NEJVĚTŠÍ PROBLÉMY?   

Na první část této otázky nelze odpovědět. Každý učitel měl 

své pro a proti. Důležité pro mě bylo, že jsem neměl nejneoblíbenějšího učitele :). 

Ve škole mě nejvíc šel dějepis, technologie obsluhy a služeb a angličtina mě hodně bavila. 

Naopak řekněme že v němčině, docházce a matice jsem nebyl zrovna nejostřejší tužka v 

penále :D. 

 

3) JAK VZPOMÍNÁŠ NA ŠKOLNÍ PRAXE?  

První půlka prváku katastrofa, pak jsem 

se chytl v Holiday Inn v Praze, kde jsem 

zůstal na praxi celou dobu. Pamatuji si, 

že jsem tam chodíval hodně brigádně a 

od svých osmnácti jsem tam dělal na 

poloviční úvazek. Jeden z pinglů, co tam 

dělával na full time, je dodnes jeden z 

mých třech nejlepších přátel, které 

potkávám vždy, když se objevím v 

Čechách. Vzhledem k tomu že počítače 

mi fakt nešly, tak mi hotel umožnil udělat tam svoji maturitní práci, která možná bude ještě 

někde v archivu školy. 

4) JAKÝ BYL TVŮJ NEJVĚTŠÍ ŠKOLNÍ PRŮŠVIH A CO NEČEKANÉHO JSI SE SPOLUŽÁKY ZAŽIL?  

Nevybavuji si, že bych tam udělal něco, co by vyčnívalo z toho ostatního, asi jsem tam 

průšvih neměl. 
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5) JAK PESTRÁ BYLA TVOJE PROFESNÍ A ŽIVOTNÍ CESTA PO ŠKOLE?  

Velmi pestrá, ale velmi dlouho spojená s oborem, který jsem vystudoval. Z hotelu do 

restaurace, pak do výčepu, pak jsem dělal  pingla na lodi a potom odjel za prací na Kypr, kde 

jsem už bezmála čtyři roky. 

6) CO TĚ TEĎ V ŽIVOTĚ NAPLŇUJE A JAKÉ MÁŠ DALŠÍ SNY?  

Přiznám se, že jsem zrovna ve stádiu, kdy hledám co mě naplňuje, ale mám na Kypru rodinu 

včetně jedenácti měsíční dcery, která mi každé ráno dělá ten den hezčí, to je můj hnací 

motor. 

Životní sen nemám, ale můj nejbližší cíl je koupit nějakou chalupu v horách, které jsou na 

Kypru ve vnitrozemí.  

Jestli něco na životě tady nemám rád, jsou to obrovská vedra, která se táhnou od května do 

října. Tou dobou ale můžete utéct do hor, kde jsou pstruzi, houby a příjemných 25 stupňů.  

Navíc si tam v zimě můžete dokonce zalyžovat.  

 

Ptaly se Danča a Meggie, H1.A 

 

  



21 
 
 

 

ANKETA: VÁŠ NÁZOR NA DRESSCODE ? 

Sylva – Myslím si, že stačí, když jsme společensky oblečeni na praxích. Přijde 

mi to trochu zbytečné. 

Aneta – Lidem to moc sluší, všichni jsou vždy upraveni a 
elegantní.  Jediný problém je, že už nevím co si oblékat. 
Myslím, že bychom na to měli dostávat finanční příspěvky. 
 
Meggie – Je to nepohodlné a musím si kvůli tomu prát a žehlit 

košile. Raději bych to úplně vypustila. Musím kvůli tomu nosit i 
podprsenku. 
 
Lukáš – V pondělí už tak máme dlouhý rozvrh a nechce se mi 
v tom nepohodlném oblečení být celý den. 
  

 

Anička a Vojta, H1.A 

 

Co nás čeká aneb Školní kalendář   hodnocení H3.A 

12. listopadu                 Den otevřených dveří 1   

18.+19., 22.+24.11.  baristický kurz          

17. prosince   Den otevřených dveří 2 

6. prosince   mikulášská nadílka               

23. 12. – 2. 1.   vánoční prázdniny                                 

8. ledna   Den otevřených dveří 3 

9 – 15. ledna    lyžařský kurz Krkonoše                    

leden, únor   kurz vyřezávání ovoce a zeleniny 

25. března   maturitní ples                            

 


